
Zápis č. 12/12/2014 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
11. decembra 2014 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: SRo, Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
I. Gallo skonštatoval, že program zasadnutia bol distribuovaný v zmysle rokovacieho 
poriadku a neprišli žiadne návrhy na zmenu.  
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 144/2014: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh rozpočtu a programového konceptu Rozhlasu a televízie Slovenska na rok 2015 
(spravodajca I. Gallo) 

6. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2015 
7. Sťažnosti a podnety 
8. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia, okrem 
uznesenia č. 139/2014, kde ešte termín neuplynul. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 145/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 

Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom 

stave výberu úhrad za služby verejnosti 
poskytované RTVS 

27. 
Plní sa priebežne. Predloženie Správy o plnení a realizácii 

programového konceptu RTVS vždy do 40 dní 
od skončenia polroka. 

29. 
Plní sa priebežne. Predloženie Správy o stave výberu úhrad za 

služby verejnosti poskytované RTVS vždy do 
40 dní od skončenia polroka. 

130.  Nevyhodnocuje sa.  

131.  Nevyhodnocuje sa.  

132.  Nevyhodnocuje sa.  

133.  Nevyhodnocuje sa.  

134.  Nevyhodnocuje sa.  

135.  Nevyhodnocuje sa.  

136.  Nevyhodnocuje sa.  

137.  Nevyhodnocuje sa.  

138.  Nevyhodnocuje sa.  

139.  Termín 10.2.2015 Správa o hospodárení za IV. štvrťrok 2014 

140.  Nevyhodnocuje sa.  

141.  Nevyhodnocuje sa.  

142.  Nevyhodnocuje sa.  

143.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo a ani V. Mika nemali žiadne operatívne informácie, o ktorých by bolo potrebné 
informovať členov Rady RTVS. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika uviedol, že od ostatného rokovania nenastali žiadne mimoriadne okolnosti 
v programovej a ani hospodárskej oblasti. 
R. Doehring informovala, že ku koncu novembra boli všetky záväzné ukazovatele splnené. 
Celkový zostatok na účte je v súčasnosti 22 mil. €.  
M. Jesenko sa spýtal, s akou sumou sa počíta pri výbere úhrad ku koncu roka. 
R. Doehring odpovedala, že 71 mil. €, čo je 400 tis. € nad plán.  
T. Búza informoval, že STV sa sústreďuje na prípravu adventných koncertov, finalizuje sa 
jarná vysielacia štruktúra.  
V. Štofaník informoval, že sa prešlo na vianočnú vysielaciu štruktúru. Pripravuje sa spoločný 
koncert s ČRo. Informoval, že budúci rok bude posilnená dramatická tvorba v regiónoch. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 146/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko informoval, že ide o štandardnú zmluvu. Odporúča schváliť predmetný nájom.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 147/2014: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: Blitz Blank Facility Services s.r.o. 
Predmet nájmu: nebytové priestory, ktoré sa nachádzajú v I. stavbe Štúdiový a vysielací blok 

na prízemí a v II. stavbe Objekt televízneho spravodajstva na druhom 
poschodí v Mlynskej doline, Bratislava, s celkovou výmerou 48,90 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: skladové priestory pre nájomcu (upratovačky) 

Pôvodná doba nájmu od 1.5.2012 na dobu neurčitú 
(ZM2000406) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 1.1.2015 na dobu neurčitú  
(ZM2006496) 

Pôvodná cena nájmu                           405,84 eur bez DPH ročne  

Navrhovaná cena nájmu 405,87 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m²     8,30 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu za m² 8,30 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 1 097,28 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 1 259,58 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 – mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
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P. Kubica sa spýtal, do kedy treba vyčerpať eurofondy. 
V. Mika odpovedal, že OPIS je do 30.6.2015 a táto lehota by mala byť dodržaná.  
A. Doležal doplnil, že hlavná časť už bola vyčerpaná a tieto súčasné prostriedky sú 
realokované a navyše na digitálnu retuš.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 148/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 

 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie.  
P. Kubica odporučil materiál schváliť.  
M. Jesenko sa spýtal na bližšie informácie k zmluve s Towercomom, či nahrádza doterajšie 
zmluvné vzťahy s touto spoločnosťou. 
A. Doležal odpovedal, že ide o distribúciu HD programových služieb od 1.1.2015 s tým, že 
reálne náklady za túto distribúciu začnú plynúť až v roku 2017. Towercom zafinancuje 
paralelné vysielanie SD a HD programov. Cena HD distribúcie v roku 2017 bude nižšia ako 
je v súčasnosti cena za SD distribúciu.  
M. Jesenko upozornil, keďže ide o zmluvu do roku 2021, aby boli dobre nastavené zmluvné 
podmienky a aby to nebola nevypovedateľná zmluva.  
V. Slovák sa spýtal, či sa bude nejakým spôsobom pracovať na kvalite prejavu 
profesionálnych meteorológov. 
L. Diko odpovedal, že sa na tom pracuje a títo ľudia budú mať mediálne tréningy.  
V. Štofaník vysvetlil, že v SRo je tých predpovedí viac, takže musí vysielať ten, ktorý má 
práve službu. Budú mať v nasledujúcom roku školenia. 
J. Chudík uviedol, že skúsenosťami títo ľudia rastú a tie momenty, ktoré vzniknú, utvrdzujú 
moment autentickosti.  
D. Hushegyiová sa spýtala, v čom bude iný formát Nečakané stretnutia. 
T. Búza vysvetlil, že sa nebude točiť v štúdiu, ale v exteriéroch.  
I. Nagy sa spýtala, či by nebolo potrebné vychovať novú Brychtovú. 
V. Mika odpovedal, že keď sa opúšťa úspešný formát, tak by bolo riziko ho nahradiť niečim 
neznámym. Nájsť niekoho nového je tá najťažšia cesta. K. Brychtová je tvárou RTVS a bude 
sa na nej stavať.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 149/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval o dohode so spoločnosťou W-PRESS 
o uhradení pokuty za Lampu – Cervanová.  
M. Kabát informoval, že niektoré zmluvy si vyžiada DK na bližšie preskúmanie a bude o tom 
informovať na najbližšom rokovaní.  
M. Jesenko doplnil, že tieto zmluvy sú aj v Centrálnom registri zmlúv, DK sa s nimi oboznámi 
a na januárovom rokovaní zaujmú stanovisko. 
V. Mika uviedol, že poskytne tieto zmluvy, aby ich DK nemusela hľadať v registri. 
M. Kákoš sa spýtal, aký je osud relácie Pod lampou. 
V. Mika uviedol, že táto zmluva na 4 relácie je do konca roku 2014.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 150/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh rozpočtu a programového konceptu Rozhlasu a televízie Slovenska na 

rok 2015 
I. Gallo informoval, že Rada RTVS bola na predchádzajúcich rokovaniach podrobne 
informovaná o vývoji a príprave rozpočtu RTVS. Zaoberala sa ním na rokovaniach 29.10. 
a 20.11. Na týchto rokovaniach GR RTVS podrobne odprezentoval štruktúru rozpočtu 
a z týchto materiálov vychádza aj definitívny návrh, ktorý je dnes predložený na rokovanie. 
Za podstatné považuje, že návrh rozpočtu na rok 2015 je konštruovaný ako vyrovnaný 
a výdavky sú prispôsobené predpokladaným príjmom. RTVS nebude v roku 2015 zásadným 
spôsobom obmedzovať výrobu a vysielanie obsahu, na druhej strane však finančné zdroje 
neumožňujú rozvoj náročnejších formátov. 
Uviedol legislatívny rámec: 
Skonštatoval, že rada v zmysle §8 ods. 1 písm. h) prerokúva a schvaľuje návrh rozpočtu 
Rozhlasu a televízie Slovenska na príslušný rozpočtový rok, vrátane jeho záväzných 
ukazovateľov, účtovnú závierku, ako aj návrh na tvorbu a použitie rezervného fondu. 
Ďalej uviedol, že GR RTVS v zmysle §15 ods. 3 písm. e) predkladá rade návrh rozpočtu 
Rozhlasu a televízie Slovenska na príslušný rozpočtový rok, vrátane jeho záväzných 
ukazovateľov, ktorého súčasťou je návrh rozpočtu na zabezpečenie činnosti rady a 
programový koncept vysielania Rozhlasu a televízie Slovenska na príslušný rozpočtový rok. 
Skonštatoval, že návrh rozpočtu je pripravený v súlade s platnou legislatívou. 
M. Jesenko ako predseda DK potvrdil, že rozpočet je v súlade s platnou legislatívou. 
V. Mika odprezentoval predložený rozpočet . Dobrou správou pre neho je, že zámery 
v oblasti príjmov na budúci rok sú naplnené. Rozpočet nazýva ako status quo.  
M. Jesenko uviedol, že DK odporúča schváliť predložený rozpočet. Vníma však aj riziká na 
strane príjmov z úhrad, plánovaného predaja nehnuteľností a výšky úspor v roku 2014. 
Z hľadiska zmluvy so štátom vyslovuje spokojnosť, že sa navýšili prostriedky pre RTVS. 
Ohrozenia na strane výdavkov nevidí a dúfa, že ani nič v budúcom roku nevyskočí, napríklad 
v podobe prehraného súdneho sporu. Spýtal sa, či je reálna úspora 400 tis. € na konci tohto 
roka. 
V. Mika odpovedal, že to nie je ani tak úspora ako kombinácia úspor a vyšších príjmov. 
Podľa neho sa to podarí naplniť.  
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I. Gallo vníma riziká rovnako ako popísala DK. Na druhej strane, je to na pleciach GR RTVS 
a treba mu veriť, že sa to naplní. Oceňuje ale, že manažment RTVS nešiel ľahšou cestou, 
ktorá by sa podpísala na útlme programovej časti.  
Z hľadiska zostavenia rozpočtu je pre neho pozitívne, že je mierny nárast finančných 
prostriedkov na program SRo, víta rozšírenie prúdového vysielania na Rádiu Slovensko aj 
počas nedeľného vysielania. V zásade sa však podľa neho dá povedať, že SRo bude 
vysielať v rovnakých intenciách a objemoch ako v roku 2014. 
Ďalej sa spýtal, či sa v investičných výdavkoch počíta aj s definitívnym dokončením 
rekonštrukcie dátových sietí v SRo, resp. vysielacích pracovísk a prechodu na nový 
odbavovací a vysielací systém, keďže bolo pravidelne možné zaznamenať počas minulého 
roka niekoľko výpadkov vo vysielaniach jednotlivých programových služieb, ktoré boli 
spôsobené práve zastaranou štruktúrou dátových sietí a nie úplne ideálnou funkčnosťou 
odbavovacieho software-u. Podľa jeho informácií sa práve celkom úspešne testuje nový 
odbavovací systém na Rádiu_FM. Spýtal sa, či to momentálne vyzerá tak, že naň prejdú aj 
ostatné programové služby a aký balík financií na to bude potrebný, resp. či sa s tým ráta už 
v rozpočte na tento rok. Považuje to za dôležité aj z toho pohľadu, že práve takéto výpadky 
poslucháč citlivo vníma.  
Uviedol, že by bolo možno dobré sa zamyslieť aj nad zvýšením objemu finančných 
prostriedkov pre toto teleso. Pripomenul, že členovia SOSR stále fungujú na polovičných 
úväzkoch a z toho vyvstáva otázka, či sa ich vyťaženosť a nároky, ktoré sú kladené na toto 
teleso, nemôže podpísať časom aj pod ich výkonnosť.  
A. Doležal odpovedal, že je pravdou, že sa testuje na Rádiu_FM nový odbavovací systém 
a zatiaľ neboli zaznamenané žiadne problémy. V priebehu 1. polroka 2015 budú na neho 
preklopené všetky programové služby SRo. Investičný rozpočet je podľa neho nedostatočný 
na sanáciu celkovej technológie RTVS. Odstraňujú sa aktuálne problémy, ale nie je to rozvoj.  
V. Mika doplnil, že rozpočet by bol rozvojový vtedy, ak by bol spravený nový technologický 
reťazec a technologická bezpečnosť, čo si teraz RTVS nemôže dovoliť. K SOSR uviedol, že 
sa podarilo urobiť investície do nástrojov a vybavenia pre SOSR. Bude sa snažiť zabezpečiť 
SOSR mierne profesionálne zázemie na to, aby mohol ísť do projektov, ktoré by priniesli aj 
nejaké financie.  
V. Štofaník doplnil, že v SOSR je výrazne lepšia atmosféra ako v minulosti a sú aj plné sály. 
Zároveň však konštatuje, že rozhodnutie o polovičných úväzkoch nebolo šťastné a hráči by 
potrebovali byť spolu častejšie.  
I. Gallo sa spýtal, či boli podniknuté aj z pohľadu marketingu aj nejaké kroky k sponzorstvu 
tohto telesa.  
D. Matušíková informovala, že sa pristúpilo k podpore zo strany STV, ale sponzorsky sa 
SOSR zatiaľ neriešil. 
I. Gallo si myslí, že by sa mohli využiť aj možnosti podpory z externého prostredia.  
V. Mika informoval, že čoskoro sa snáď objavia aj nejaké projekty v súvislosti so SOSRom. 
M. Kákoš skonštatoval, že ho teší navýšenie výdavkov na rozhlasovú výrobu a stabilizácia 
vlastnej výroby. Spýtal sa, kde na Jednotke prišlo k poklesu zábavných programov. 
Zaujímalo by ho akou metodikou je RTVS schopná vyhodnotiť 20% podiel vzdelávania 
v jednotlivých typoch.  
I. Gallo požiadal o bližšie predstavenie programového konceptu zo strany manažmentu 
RTVS. 
T. Búza odprezentoval základné dáta v programovom koncepte za STV. 
V. Štofaník odprezentoval programový koncept za SRo. 
M. Kákoš dal návrh, aby sa Rada RTVS venovala verejnoprávneho obsahu v jednotlivých 
reláciách a metodiky jeho vyhodnocovania. 
V. Slovák sa spýtal na výdavky na ochranné zväzy. 
V. Mika odpovedal, že táto otázka je vyriešená na najbližšie dva roky, kde bola podpísaná 
zmluva so všetkými relevantnými ochrannými zväzmi, okrem OZIS, s ktorým prebieha súdny 
spor. 
R. Doehring doplnila, že je to 3,75 mil. € pre ochranné zväzy na rok 2015. 
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I. Nagy sa spýtala, koľko je platiteľov v oblasti právnických osôb a ako vedia ustrážiť zmeny, 
ktoré nastávajú v tejto oblasti. 
R. Doehring vysvetlila, že sa to kontroluje na mesačnej báze v spolupráci so Sociálnou 
poisťovňou. 
I. Nagy sa ďalej spýtala, čo by bolo treba spraviť, aby Patria mala dobrý signál tam, kde 
menšiny žijú. 
A. Doležal uviedol, že je to otázka koordinácií frekvencií a dokrytia niektorých oblastí.  
J. Chudík sa spýtal, či sa počíta s vyššími odvodmi pre LITA v súvislosti s vyššou 
reprízovosťou, či je nárast detskej tvorby na budúci rok, či sa neplánuje niečo robiť s platmi 
ľudí, ktorí tu pracujú už dlhšiu dobu a ich platy stagnujú. 
V. Mika odpovedal, že by sa nemalo stať, aby nový zamestnanec mal výrazne vyššie platové 
podmienky ako zamestnanec, ktorý pracuje už dlhšie. Pripravujú sa však zmeny v systéme 
odmeňovania. Vyslovil poďakovanie odborovým zväzov, lebo aktívne podporujú zmenu 
odmeňovania. 
T. Búza odpovedal na otázku ohľadom detskej tvorby a uviedol, že prichádza k miernemu 
navýšeniu. Vymenoval konkrétne relácie. K reprízovosti uviedol, že sa s tým ráta v rozpočte, 
ale ide väčšinou o nočné opakovanie toho, čo bolo cez deň a to nestojí nič. 
I. Gallo vyhlásil 15 minútovú prestávku na prípravu návrhu na uznesenie. 
I. Gallo po prestávke predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 151/2014: 
1. Rada RTVS, v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov, prerokovala a schvaľuje Návrh rozpočtu a programového 
konceptu RTVS na rok 2015, vrátane návrhu záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS 
na rok 2015 v nasledovnej výške: 
Záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS na rok 2015: 
Bežne výdavky vo výške   110 994 459 € 
Kapitálové výdavky vo výške          8 710 576 € 
Celkový prebytok           800 000 € 
(tabuľka s kompletným rozpočtom je prílohou č. 1) 

2. Rada RTVS oceňuje, že aj pri súčasnom stave financovania sa podarilo manažmentu 
RTVS pripraviť návrh rozpočtu, ktorý nebude v roku 2015 zásadným spôsobom 
obmedzovať výrobu a vysielanie obsahu RTVS. 

3. Rada RTVS konštatuje, že bez zmeny spôsobu financovania nebude RTVS v ďalšom 
období schopná zabezpečiť svoje rozvojové aktivity. 

 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2015 
I. Gallo informoval, že plán činnosti je predložený v zmysle §14 ods. 5 zákona c 532/2010 
o RTVS, kde sa hovorí: Rokovanie rady zvoláva predseda rady najmenej 12-krát za 
kalendárny rok podľa vopred schváleného plánu zasadnutí. Termíny sú dané s ohľadom na 
prázdniny a sviatky. Je potrebné, aby k tomu zaujali aj ostatní nejaké stanovisko. Upozornil 
na to, že termíny sa môžu po vzájomnej konzultácii meniť podľa vývoja situácie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 152/2014: 
Rada RTVS schvaľuje Plán činnosti Rady RTVS na rok 2015. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát,  V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo ďalej informoval, že 10.2.2015 budú zvolení noví 3 členovia Rady RTVS, namiesto 
odchádzajúcich I. Nagy, M. Jesenka a V. Slováka a jemu 20.2.2015 uplynie funkčné obdobie 
na pozícii predsedu Rady RTVS existujú dva varianty na február a je potrebné, aby členovia 
Rady RTVS vyjadrili svoj názor: 
1. voľba predsedu Rady RTVS prebehne ešte v tomto zložení Rady a tým pádom sa 
februárové rokovanie, resp. voľba predsedu musí uskutočniť ešte pred 10.2.2015. Výhody 
tejto alternatívy sú v tom, že členovia Rady sa už poznajú, vedia zhodnotiť činnosť Rady 
počas svojho obdobia. Na druhej strane je tu aj ten pohľad, že by 3 členovia Rady volili 
predsedu na obdobie, v ktorom už nebudú musieť byť členmi rady. 
2. voľba predsedu Rady RTVS prebehne už v novom zložení a tým pádom sa rokovanie 
môže uskutočniť v navrhnutom termíne, resp. po 10.2.2015. Výhodou tohto je, že si bude 
Rada voliť predsedu spomedzi všetkých členov, ktorí v tom období budú v tomto orgáne. 
Rovnako sa postupovalo aj pred dvoma rokmi. 
 
Členovia Rady RTVS jednomyseľne odsúhlasili postup č. 2. 
 
7. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo spolu s tajomníkom Rady RTVS informovali o došlej pošte a o stanoviskách RTVS 
k nim. Členovia Rady RTVS súhlasili, aby boli vypracované odpovede na sťažnosti v zmysle 
stanovísk RTVS. 
 
8. Rôzne 
V. Mika vyjadril svoj veľmi dobrý pocit z nielen samotných rokovaniach, ale aj z neformálnych 
stretnutí, kde bola šanca si podrobne prejsť niektoré problematiky. Oceňuje spôsob 
komunikácie s Radou RTVS a vyjadruje v tomto smere optimizmus aj do budúceho obdobia. 
I. Gallo poďakoval za korektný, profesionálny a ľudský prístup. Je rád, že v rade pôsobia 
normálni ľudia a nikto na jej pôde nerobil politiku. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 18.12.2014. 
 
 
 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 

http://www.rtvs.sk/

